
Protokoll fört vid PRO Sundsvalls SamOrgs årsmöte 2022-05-12 

Lokal: Selångers Idrottsplats Caféet  

Kaffe/the med smörgåsar serverades från kl.9.30. 

Till årsmötet hade Elina Backlund Arab bjudits in men Elina hade inte möjlighet att delta.  

Anders Hedenius från Stadsbyggnadsnämnden ersatte Elina. (Bilaga på infon bakom protokollet 

 

§ 1. Årsmötets öppnas.  
Ordförande Inge Widén förklarade årsmötet öppnat.  

 

§ 2. Mötets behörighet.  

Årsmötet beslutar: Att årsmötet är behörigt utlyst.  

 

§ 3. Upprop av deltagare.  

14 ombud från föreningar, distriktsordförande och vice ordförande från KPR deltar. 

Årsmötet beslutar: Att fastställa uppropet.  

 

§4. Fastställande av dagordning.  

Årsmötet beslutar: Att fastställa förslaget till dagordning.  

 

§ 5. Val av presidium.  

a) Till ordförande för årsmötet valdes Håkan Byberg PRO Medelpads distrikt  

b) Till sekreterare och referent valdes Maria Antonić 

c) Som justerare av protokollet och därtill rösträknare valdes Kjell Olofsson och Ulla Östlund. 

 

§ 6. Styrelsens årsredovisning för år 2021.  

Mötets ordförande, Håkan Byberg tackade för förtroendet att leda mötet. 

 

a). Verksamhetsberättelsen  

Årsmötet beslutar: Att godkänna verksamhetsberättelsen och lägga den till handlingarna  

 

b) Ekonomiska berättelsen  

Årsmötet beslutar: Att godkänna den ekonomiska berättelsen och lägga den till handlingarna  

 

c) Revisionsberättelsen  

Årsmötet beslutar: Att godkänna revisionsberättelsen och lägga den till handlingarna 

 

d) Resultat- och balansräkning 

Årsmötet beslutar: Att godkänna Resultat- och balansräkningen samt lägga den till handlingarna 

 

e) Resultatet  

Årsmötet beslutar: Att överföra årets resultat, i ny räkning.  

 

f) Beslut om Årsredovisningen 

Årsmötet beslutar: Att godkänna Årsredovisningen för 2021. 

 

 



 

 

§ 7. Beslut om ansvarsfrihet.  

Årsmötet beslutar Att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret.  

 

 

§ 8. Val av förtroendeuppdrag. 

a) Beslut: Antal ledamöter ska vara sju och ingen ersättare. 

b) Ordförande två år Inge Widén, omval  

c) Tre ledamöter på två år Maritta Öhlén och Vivi-Ann Sjölén, omval, en vakant.  

d) En revisor två år Elisabeth Jonsson, Matfors omval  

e) Två revisorsersättare ett år Roland Grafström Sköns Södra och Ulla Östlund, Alnö omval. 

f) Trafikansvarig ett år Christer Tarberg, City omval 

h) Valberedning 2 år: PRO Njurunda och PRO Sköns Norra 

 

Årsmötet beslutar: Att ställa sig bakom valberedningens samtliga förslag. 

 

 

§ 9. Val till KPR 

a) Fem ledamöter på 4 år 2023–2026. 

Kjell Olofsson, Aagoth Lögdahl, Inge Widén, Christer Tarberg, Staffan Sollén.  

b) Gruppledare: Kjell Olofsson till Gruppledare 

c) Tre ersättare: Ann Norberg, Britt Marie Karlsson, omval, samt Lars-Erik Nyberg nyval. 

 

Årsmötet beslutar: Att ställa sig bakom valberedningens samtliga förslag. 

 

 

§ 10. Beslut om arvoden till förtroendevalda 

Ordförande, kassör och sekreterare erhåller 999 kr. övriga ledamöter 500 kr. Revisorer 300 kr,  

 

Årsmötet beslutar: Att ställa sig bakom förslaget till arvoden. 

 

 

§ 11. KPR Information 

KPRs Vice ordförande Kjell Olofsson informerar om stormötet som genomförs den 19 maj  

En viktig fråga som KPR arbetat med är seniorbusskortet. Planen är att det ska bli avgiftsfritt för 

pensionärer att åka kollektivt klockan 11.00-15.00. Avsaknad av utrop av busshållplatser 

diskuteras. 

KPR gör studiebesök på äldreboendena för att få en uppfattning hur det fungerar där.  

Att en del av Ryggisspåret ska tas i anspråk har förorsakat många insändare. 

Frågan om ett pensionärshus har diskuterats i KPR, ett förslag är gamla biblioteket.  

Att tillskapa mötesplatser i kommundelarna anses vara viktigt.  

Föreningar ska ges möjlighet att arbeta som volontärer i äldreomsorgen och därmed får föreningen 

bidrag för den insatsen  

Kommunen arbetar med en Översiktsplan 2040. Den är på remiss till 27 juli 2022. 

Från PRO Attmar informeras om boulebanan som finns vid äldreboendet som de underhåller 

I Matfors har man frågat vad medlemmarna vill. Svaret var att man återinför ”Fixarna” för att 

minska benbrotten hos pensionärerna. 

 

Årsmötet beslutar: Att lägga informationen till handlingarna. 

 



 

§12. Information från Riks/Distriktet/RPR 

Ordförande i Distriktet informerar att det finns förslag om att dra in bidragen till distrikten och 

höja medlemsavgiften. Vilket sannolikt kommer att leda till färre medlemmar. PRO Riks kommer 

till träffen i Sollefteå för att diskutera ekonomi med PRO Medelpad, Ångermanland och Jämtland. 

PRO Riks har minskat sitt kapital med 80 Mkr, på fem år. Ordförande anser att en katastrof -

kommitté behöver tillsättas. Det nya organisationsförslaget innebär stora distrikt som kommer 

långt från medlemmarna. ABF har dragit in bidrag, Den 10 juni har Distriktet styrelsemöte. På 

Selångers marknad finns möjlighet för föreningar att delta, värva medlemmar och sälja skraplotter. 

Till hösten går Anneli på kansliet i pension, om tjänsten ska återbesättas är inte beslutat än. 

Till hösten ska en Friluftsdag arrangeras. Demonstrationen på Mynttorget är inställd. 

 

Årsmötet beslutar: Att lägga informationen till handlingarna. 

 

 

§13. Information från Sundsvalls kommuns trafiksäkerhet. 

Christer Tarberg deltar inte.  

 

 

§14. Inkomna frågor från föreningar 

Inga frågor har inkommit. 

 

 

§15. Styrelseinformation 

Boule tävlingar blir den 3 och 10 augusti. Anmälan ska göras till Vivi-Ann Sjölén.  

Inför PRO kongressen samlas ombuden på Hallstaberget den 31 maj- 1 juni. 

 

Årsmötet beslutar: Att lägga informationen till handlingarna. 

 

 

§ 16 Avslutning 

Ordförande Inge Widén avslutar årsmötet 

 

 

 

 

Maria Antonić Håkan Byberg Inge Widén 

Protokollförare Mötesordförande Föreningsordförande 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

Kjell Olofsson   Ulla Östlund 

 

  



Bilaga  

 

 

 

Anders Hedenius Stadsbyggnadsnämndens ordförande: 
 

Anders Hedenius informerade om de olika aktiviteterna som planeras och genomförs inom 

Stadsbyggnadsnämndens ansvarsområde. 

Många projekt kommer att genomföras inom infrastrukturområdet i Sundsvalls kommun. 

På Norra Kajen planeras att byggas 360 hyreslägenheter.  

Inom Alliero kommer K2 att bygga nya lägenheter i trähus. 

330 lägenheter har Amasten beslutat sig för att bygga  

På Södra kajen- Rosenborg planeras att bygga flytande hus. 

Bo Klok hus skall byggas 

När Logistikparken är klar kommer stora fartyg att kunna anlöpa Sundsvall. I Logistikparken finns 

möjlighet att köra gods på långtradare och järnväg. 

Inom järnvägsområdet pågår arbeten med triangelspår mellan Malan och Tunadal som ska vara 

klara 2023.  

Dubbelspår till Gävle är ett önskemål sedan länge, Det skulle underlätta mycket för resenärer 

söderut från Sundsvall.  

Sundsvall är utsedd till Sveriges vackraste stad och Friluftsstad. 

Politiken har satt upp ett mål att 5000 nya arbeten behövs till 2030. 

Studenterna är viktiga i Sundsvall. De har bostadsgaranti i Sundsvall. 

 

 

Ordförande Inge Widén tackade Anders med ett presentkort och några PRO lotter 


